
IVA IVŠIĆ:  

-  Hvala. Lijep pozdrav svima, zamjenici i zamjeniku i svim kolegama zastupnicima i 

kolegama iz Gradske uprave i gradskih poduzeća.  

Evo ja bih postavila pitanje pročelniku Ureda za obrazovanje, sport i mlade.  

Dakle prošle godine je na nacionalnoj razini usvojena jedna izuzetno hvale vrijedna 

inicijativa od strane četiri profesorice na Pravnom fakultetu za dakle jedan besplatan obrok za 

sve učenike u osnovnim školama Republike Hrvatske. S obzirom da smo svi svjesni da 

trenutni kapaciteti u osnovnim školama sigurno nisu adekvatni za implementaciju takve mjere 

međutim isto tako smatramo da je izuzetno bitno da je ona uvedena i da se počne provodit 

voljela bi čut od pročelnika kako se Grad Zagreb nosi s tom dakle trenutnom situacijom, kako 

je osmišljen, na koji način je implementiran sam model dakle novi model prehrane, kakva je 

suradnja s ravnateljima i na koji način se ako postoje nosimo s problemima? Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala vama.  

Riječ ima pročelnik gospodin Juroš. Izvolite gospodin Luka Juroš.  

 

LUKA JUROŠ:  

- Zahvaljujem. Zahvaljujem zastupnici na pitanju.  

Doista model i uvođenje besplatnog obroka i besplatne prehrane jedna je od 

najpozitivnijih reformi obrazovanja koje je Hrvatska vidjela i doista priznanje prvenstveno ide 

profesoricama koje su to predložile. Ovdje bi, ovom prilikom mislim da u ovoj dvorani 

zaslužuju da se i čuje tko su one. Dakle radi se o profesoricama Pravnog fakulteta Sveučilišta 

u Zagrebu   

 

……(Pljesak)……  

 

UPADICA iz klupe: - Bravooo!  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim mir u dvorani da govornik može. Izvolite.  

 

LUKA JUROŠ:  

- Dakle još jednom radi se o profesoricama Pravnog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu 

Ivani Dobrotić, Olji Družić Ljubotina, Marini Kletečki Radović te Antoniji Petrić Ušić. 

Nakon tri godine njihovih inicijativa Vlada Republike Hrvatske krajem prošle godine odlučila 

je doista financirati besplatan obrok u školama.  

Onog trena kad je iz Vlade počela najava da će ovakva odluka biti donesena mi smo 

odmah stupili u kontakt s ravnateljima svih osnovnih škola kako bi smo prvo mapirali 

trenutne kapacitete i nakon toga odmah počeli raditi na tome da osiguramo obroke za svu 

djecu u osnovnim školama Grada Zagreba.  

U tom poslu ključno je bilo pitanje opreme i pitanje zapošljavanja. Pitanje proširenja 

kuhinja nije bilo moguće odradit u mjesec i pol ali doista u tih mjesec i pol za opremu za koju 

je nadležan Grad Zagreb osigurali smo više od 400 tisuća eura, dakle više od 3 milijuna kuna, 

a za zapošljavanje smo urgirali da ministarstvo koje je za to nadležno odobri ta radna mjesta. I 

u mjesec i pol smo stvorili zajedno s ravnateljima i ravnateljicama više od 12 tisuća novih 

obroka  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

da sva djeca imaju obrok u školi. Hvala.  

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepa. Moći ćete dodatno odgovoriti ako će biti i dodatni zahtjev za 

obrazloženjem. Gospođo Ivšić  

……(Pljesak)……  

želite li dodatno? Ne. U redu.  

 


